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Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde den 20. april 2023 
Hjortens kvarter 10 kl. 17.00 - 20:00 

 
Indkaldte: Astrid Hansen, Finn Stubtoft, Jens Arne Nielsen, Ole Jensen, Hans Kristian 
Andersen, Brian Finn Jørgensen, Bente Baudier, Ingelise Jørgensen, Rikke Bertelsen og 
Anette Balle  
 
BO-VEST: Michael Willumsen, Tina Søvsø Pedersen 
 

Afbud: Finn Stubtoft 
1. Formalia 

− Valg af dirigent og referent 
Astrid Hansen og Tina Søvsø Pedersen 

− Godkendelse af dagsordenen 
Dagsorden godkendt. 

− Godkendelse af referat fra afdelingsbestyrelsesmøde 15. marts 2023 
Referat godkendt. 

 
2. Nyt fra administrationen 

Der har været afdelingsbestyrelsesmøde i VA 4 Syd med den nye bestyrelse, hvor 
der blev talt om at starte Driftsudvalgsmøderne op igen. Michael Willumsen prøver 
at finde en dato i maj måned der kan passe begge afdelingernes medlemmer i 
Driftsudvalget. 
Michael Willumsen fortalte lidt om det nye tiltag i BO-VEST, og det kom en god 
dialog om, det omhandler ”Fremtidens arbejdsplads” med fokustid og arbejdsfri 
hver anden fredag. 
Mandag den 17. april 2023 startede hele BO-VEST op med fokustid som ligger 
mellem kl. 10.00-11.30, hvor medarbejdere ikke må forstyrres af telefoner mm. 
Dette vil der informeres meget mere om, når det hele bliver sat i værk. 
 
 

3. Aktionslisten 
Utætte vekslere: Intet nyt 
Klinkegulve: Afsluttes 
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Fuglegitter: Pris modtaget pr. blok på kr. 9.750, -. Vi forsøger med en blok til 
denne pris, og får flere tilbud ind til resten. 
Nyt punkt: Klinkegulve og trægulve i hele afdelingen, skema laves og sendes først 
til afdelingsbestyrelsen. 
Borde til beboerhuset: Kr. 97,740, - for 16 nye borde. 
Plankeværker: Afventer 
Vejrkompensering og varmeflader: Afventer 
Udvidelse af beboerhuset: Afventer 
Udvidelse af materialegården: Afventer 
Radiatorventiler: Dette bliver en ikke mulighed. 
Ladestandere: Kontrakt underskrevet og arbejdet sættes i gang. 
Nyt punkt: Udkast til skrivelse omkring ventilationen og varmen. 
Maling af pergola og skurer: PBL er i gang med udbudsmateriale. 
Fodhegn for enden af p-pladser: De er leveret og bliver opsat i uge 17-18. 
Legepladsen i Oksen/Vædderen: Rusen hæves fra jorden. 
Flisesti til terrasse: Der indhentes kontrolpris. 
Opstregning af p-båse: Er i gang sat. 
Køle/fryseskabe: Vi afventer tilbud fra Bolind. 
Komfur, ovne og kogeplader: Vi afventer tilbud fra Bolind. 
Net på legeplads fjernes: Udført og afsluttes. 
Alger på de hvide facader: Afrensning påbegyndes nu. 
Reflekser på granitblokke: Afventer.  
Lys i Carporte: Arbejdes er udført og afsluttes. 
Varme til genbrugsgruppen: Afsluttet. 
Gamle kabelskabe: Hvad kan vi gøre ved disse? 
 
 
Michael Willumsen talte om vigtigheden af, at ventilationen altid skal køre og aldrig 
må slukkes, slukkes den, kan der med høj sandsynlighed udvikles skimmelsvamp. 
Der ønskes en skrivelse omdelt omkring dette. 

 
4. Nyt fra 9. kreds 

Intet nyt. 
 

5. Nyt fra formanden 
Markvandringen tages rundt om bordet på næste afdelingsbestyrelsesmøde.  
 

6. Evaluering af beboermøde 
Beboermødet forløb igen supergodt. 
 

7. Konstituering 
 Afdelingsbestyrelsen:  
 Formand Astrid Hansen 
 Kassere: Hans Kristian Andersen 
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Astrid Hansen skriver listen ren og sender den til Hans Kristian Andersen, som vil 
trykke den i Figenbladet. 
 

 
8. Nyt fra udvalg og grupper 

Aktivitetsudvalget: Den 27. april 2023 er der fællesspisning. 
 

9. Kommunikation 
Intet nyt fra websiden. 
 

10. Punkter til næste møde 
Markvandring 
Budgetkontrol 
 

11. Eventuelt 
Kan man ikke komme på en app for registrering af gæstebilletter? Svar på det var, 
at driften skal have møde med Steen fra Scanparkering omkring emnet. Efter 
mødet vil der komme noget information. 
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